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Verksamhetsberättelse	för	verksamhetsåret	2015-16.	

FSS	har	c:a	250	medlemmar.	Vi	har	två	anläggningar	dels	Klubbstugeområdet	i	
norra	delen	av	hamnområdet	dels	en	större	uppläggningsplats	för	båtar	vid	
Rökgatan	i	industriområdet.	Vi	har	medlemmar	i	alla	åldrar	och	av	båda	könen;	

Ålder	 0-6	år	 7–12	år		 13-20	år	 21-40	år	 41-	år	 Summa	
Kvinna	 2	 13	 10	 15	 44	 84	
Man	 0	 19	 18	 27	 151	 215	
Summa	 2	 32	 28	 42	 195	 299	
	

Styrelsen		Har	haft	följande	sammansättning;																																																																											
Lars	Ankarsand,	ordf.		Gunnar	Johannesson,	sekr,		Charlie	Puskaric,	kassör.	
Lotta		Diegmann,ledamot,	Lars	Rydeberg,	ledamot.	Patrik	Hellström		ledamot.	
Michael	Kainulainen,	ledamot.	Björn	Fager,	ledamot.	Lasse	Eriksson,	ledamot.	
Jörgen	Niesel,	suppleant.	(Johan	Ahlby	avgått	under	året)	

Årets	verksamhet	startades	med	en	konferens-	o	utvecklingsdag	på	Hotell	
Skansen.	Där	deltog	representanter	för	våra	olika	sektioner,	c:a	25	personer.	
Följande	kan	sammanfattas	från	våra	sektioners	pågående	och	genomförda	
arbete.	Den	nya	styrelsen	med	många	nya	ledamöter	fick	där	en	bra	
utgångspunkt	för	kommande	arbete.	Styrelsen	har	haft	9	st	protokollförda	
sammanträden	samt	en	mängd	olika	kontakter	inbördes	i	olika	frågor.	Ett	stort	
arbete	har	nedlagts	på	formalia/	avtal	för	vår	uppställningsplats.	Samma	gäller	
ekonomisystemet	och	korrelationen	med	medlemsregistret	som	delvis	varit	
inaktuellt.	Den	redan	goda	hemsidan	har	uppdaterats	och	numera	får	man	
ansöka	om	medlemskap	ist.f.	att	vem	som	helst	bara	kan	betala	in	en	summa	
och	bli	medlem.	En	ambition	har	också	varit	att	på	hemsidan	varje	månad	ha	
med	någon	nyhetsnotis	alt.	bilder	från	vår	verksamhet.		Årsmötet	beslutade	om	
att,	under	verksamhetsåret,		pröva	att	införa	en	arbetsplikt/medlemsinsats	för	
klubbens	medlemmar.	Styrelsen	har	vid	granskningen	därvid	bedömt	att	endast	
en	person	i	resp.	familj	ska	räknas	liksom	undantagit	seglarskolor	och	
långtidssjukskrivna.	Resultatet	anser	vi	i	styrelsen	som	mycket	gott	eftersom	
72%	har	deltagit	och	av	de	24%	som	ej	gjort	detta	är	flertalet	medlemmar	som	
bor	på	annan	ort.	Styrelsen	och	ett	fåtal	som	alltid	ställer	upp	har	väsentligen	



avlastats.	Därför	ser	styrelsen	det	som	önskvärt	att	kravet	på	medlemsinsats	
permanentas	vid	kommande	årsmöte.	

Anläggning	Klubbhuset	
Uthyrningsverksamheten	av	lokalen	är	omfattande	både	från	medlemmars	som	
privatpersoners	håll.	Bokningarna	sker	via	vår	hemsida	www.fssbk.se.	Lokalen	
användes	även	för	alla	sektioners	sammanträden.	Årets	uthyrningar	har	dock	
minskat	i	antal	en	hel	del.	Vad	detta	kan	bero	på	har	inte	kunnat	analyseras	vid	
dagens	skrivande.	Det	betyder	ett	ganska	stort	inkomstbortfall	i	årets	
verksamhet.	Lokalens	toalettavdelning	har	under	våren	renoverats	och	försetts	
med	en	golvbrunn	som	säkerhet,	eftersom	varmvattenberedaren	är	placerad	i	
utrymmet	(8	tkr).	Planerat	är	nu	att	se	över	utvändig	målning	särskilt	gällande	
fönster.		Seglarboden	som	används	för	allt	material	kring	våra	seglarskolor	för	
ungdomar	och	vuxenseglarskolan	har	länge	varit	i	så	dåligt	skick	att	hela	
panelen	på	utsidan	måst	bytas	ända	in	på	husstommen.	Detta	klarade	vi	ej	av	
själva,	utan	arbetet	har	genomförts	av	en	byggfirma	(38	tkr)	medan	en	del	av	
våra	medlemmarna	genom	sin	medlemsinsats	stått	för	målningen.		Vid	arbetet	
med	seglarboden	togs	den	gamla	officiella	anslagstavlan	på	södra	väggen	ned	
och	den	ersattes	ej	av	någon	ny.	Vår	officiella	anslagstavla	är	ju	numera	
hemsidan	och	de	mail	som	utsändes	till	medlemmarna.																																																										
Ett	stort	tack	riktas	till	stugvärden	Göran	Engelholm	samt	de	uthyrnings-
ansvariga	Marinda	Westlin	och	Magnus	Zoné	som	verkligen	får	denna	sektion	
att	fungera	på	bästa	sätt.	

Bastun	
	Vår	bastu	användes	flitigt	på	de	utannonserade	kvällarna.	En	väl	fungerande	
verksamhet	för	både	medlemmar	och	som	i	stor	utsträckning	även	utnyttjas	av	
allmänheten.	Ett	förslag	från	våra	aktiva	bastuvärdar	finns	inlämnat	till	
styrelsen	om	att	få	utöka	omklädningsdelen	i	bastustugan.	En	väl	fungerande	
verksamhet	med	ökat	antal	besökare	i	år.	Dessutom	ger	badavgifterna	ett	icke	
föraktligt	tillskott	till	klubbens	kassa.	



Seglarskolor	
	Seglarskolor	har	genomförts	för	såväl	ungdomar	som	för	vuxna.	Under	2016	
har	vi	haft	fler	ungdomar	än	någonsin	i	utbildning.	Under	året	har	två	nya	
optimistjollar	inköpts	och	ytterligare	en	följebåt	inköpts.	Eftersom	detta	arbete	
är	klubbens	framtid	är	denna	verksamhet	den	högst	prioriterade	delen	och	där	
det	är	acceptabelt	att	vi	inte	kan	gå	med	ett	ekonomiskt	överskott.	Andra	
sektioner	får	här	tillföra	av	sina	överskott.	Under	sommaren	avlönades	också	
två	väl	utbildade	seglingsinstruktörer,	Ella	Jäderholm	och	Emilia	Herlitz	båda	
från	Vitsgarn	Seglarskola	i	Stockholm.		Ungdomsseglarskolan	har	i	år	haft	Elin	
och	Pontus	Tinnert	som	våra	egna	instruktörer,	de	har	haft	5	hjälpledare.	
Vuxen	seglarskolan	har	haft	Johan	Sjöstrand	som	instruktör	och	5	hjälpledare.	

Verksamheten	har	i	princip	fördubblats	i	antalet	deltagare	från	sommaren	
2015.	Antalet	hjälpledare	har	också	ökat.	Styrelsen	vill	tacka	instruktörer	och	
hjälpledare	samt	sponsorer	som	gör	det	möjligt	att	erbjuda	seglarskolor	för	
barn	och	vuxna.	

Optimistjolle	
Antal	

deltagare	 Ålder	
Antal	

tillfällen	
Våren	onsdagar	 9	 8-14	år	 7	
V	24		Sommarlov	 3	 9	-12	år	 5	
V	26	Sommarlov	 16	 9	-13	år	 10	
Hösten	onsdag	 9	 8-14	år	 7	
Summa	 37	 		 29	
		 		 		 		
Vuxenseglarskolan	 		 		 		
Våren	 11	 		 9	
Intensivkurs	 5	 		 5	
Summa	 16	 		 14	
		 		 		 		
Totalt	 53	 		 43	

	
	

	



Kappseglingar	
Kappseglingar	har	genomförts	i	klubbens	regi	varje	måndag,	tävlingarna	startar	
i	början	av	maj	och	pågår	till	och	med	till	slutet	av	september,	med	uppehåll	för	
semesterperioden	i	juli.	Deltagarantalet	varierar	upp	emot	7	båtar	har	varit	på	
startfältet.	Klubbmästerskap	arrangeras	årligen,	8	båtar	deltog,	klubbmästare	
2016	blev	skeppare	Magnus	Arnebjörk	med	Fru	C	en	Omega	42.	
Måndagsseglingarnas	vinnare	blev	Åke	Andreasson	med	sin	Drake		

Uppställningsplatsen	Rökgatan	
Under	året	har	medlemmar	arbetat	med	att	sätta	upp	stängsel	och	grind	på	
den	nya	norra	delen	som	numera	ingår	i	arrendet	med	kommunen.	En	hel	del	
investeringskostnader	har	lagts	ner	på	inköp	av	stolpar	och	uppgradering	av	
elsystemet.	Styrelsen	har	”djupdykt”	i	FSS	interna	avtal	med	båtägarna.	Nya	
avtal	distribueras	succesivt	till	berörda	båtägare.		

Sjö-	och	torrsättning	
Under	två	dagar	på	våren	och	två	dagar	på	hösten	har	torrsättning	resp.	
sjösättning	skett	av	över	70	st	av	medlemmarnas	större	båtar	i	samarbete	med	
kommunen.	Vid	torrsättningen	har	vi	numera	en	miljöcertifierad	spolplatta	för	
rengöring	av	båtbottnarna,	som	FSS	ansvarar	för.	Denna	fungerar	utmärkt.	Årlig	
kontroll	av	”miljöutfall”	görs	och	denna	har	hittills	visat	bra	värden.																		
Ett	omfattande	arbete	med	anmälningar	och	logistik	har	nedlagts	under	fyra	år	
av	Björn	Fager.	En	utvärderingsgrupp	har	träffats	och	varit	enig	om	att	vi	nu	har	
funnit	en	mycket	bra	organisation	för	detta	stora	evenemang.	En	viss	
köbildning	vid	spolplattan	kan	kanske	ej	undvikas	på	hösten,	men	den	som	ej	
vill	vänta	kan	spola	på	söndagen.	

Utbildningar	
Båtrelaterade	utbildningar	och	klubbaktiviteter	har	genomförts	i	samarbete	
med	Smålandsidrotten.	



	

Gästhamnsvärdar	
Gästhamnsansvaret	i	Färjestadens	hamn	har	åter	varit	framgångsrikt	och	
medlemmar	har	lagt	ner	ett	stort	arbete	vid	mottagandet	av	gästande	båtar.	
Prel.	siffror	visar	på	570	gästnätter	2016	vilket	är	en	klar	ökning	från	
föregående	år.	En	uppskattad	nyhet	för	året	är	att	FSS	framställt	en	
välkomstfolder	med	information	och	en	enkel	kartskiss	över	centrala	
Färjestaden	med	affärer	etc	inprickade.	

Sponsorarbetet	
Vår	styrelsesuppleant	Jörgen	Niesel	har	gjort	ett	jättejobb	med	en	total	
genomgång	av	våra	sponsoravtal.	I	stort	sett	alla	kontakter	har	varit	mycket	
positiva	och	det	ekonomiska	resultatet		har	blivit	mycket	gott		(c:a	57	tkr).	Det	
finns	all	anledning	att	tacka	såväl	sponsorerna	som	Jörgen.		Många	avtal	är	nu	
löpande	i	treårsperioder.	Återstår	inför	nästa	verksamhetsår	att	åter	kontakta	
Sparbanksstiftelsen	som	ju	tidigare	stött	våra	seglarskolor.	

	

	

För	styrelsen	i	Färjestadens	Segelsällskap	

Lars	Ankarsand,	ordf.	


